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گـــزارش

آیا این عدالت مالیاتی است؟!

طی روزها و هفته های گذشته تعدادی از پايگاه های 
خبری »فيك نيوز و باج نيوز« جوســازی رسانه ای 
سنگينی عليه سياست های مالياتی دولت برای سال 
آينده به راه انداختند و مدام در راستای دفاع از برخی 
كسب و كارها و مشــاغل، دولت را به ايجاد مانع بر 
سر راه كسب و كار متهم كردند و اظهار می داشتند 
كه اخذ ماليات باعث نابودی اقتصاد و... خواهد شد، 
اما در اين ميان هيچکس از كارگران و كارمندان كه 
زير بار گرانی طاقت فرسا كه ناشی از عملکرد همين 

تولی كنندگان و كسبه می باشد حرفی نزد.
در اين فرصت بنا نداريم از سياست های مالياتی و 
در نهايت اقتصادی دولت دفاعی داشته باشيم، بلکه 
قصدمان اين است كه بگوييم اتفاقا تنها كسانی كه 
زير بار فشــار مالياتی و تورمی كمرشان خم شده 
همين كارگران، كارمندان و بازنشســتگان هستند 

نه كسبه و صاحبان مشاغل آزاد!
برای اين ادعای خود دليل داريم آن هم چه دلايل 
مســتندی از آمارعجيب پرداخت ماليات توســط 

مشاغل و اصناف در سال گذشته، توجه بفرماييد:
رئيس سازمان امور مالياتی: 

 ماليات ســال گذشــته دفاتر اسناد رسمی 14.5 
ميليون تومان بوده است.

 اين در حالی اســت كه يك كارمند با حدود 22 
تا 23 ميليون تومان حقوق در ماه ساليانه حدود تا 

20 ميليون تومان ماليات پرداخت می كند.
 مشاوران املاك به طور متوسط سالانه حدود 10 

ميليون تومان ماليات پرداخت كرده اند.
 رستوران ها و كافه ها به طور متوسط 9.9 ميليون 

تومان ماليات پرداختند.
 طلا و جواهر فروشان 9.9 ميليون تومان، وكلا 8 
ميليون تومــان، هنرمندان 6 ميليون تومان، صنف 
سيگار و تنباكو 6 ميليون تومان، لوازم خانگی 5.9 
ميليون تومان و لوازم صوتی و تصويری 4 ميليون 

تومان به طور متوسط در سال ماليات پرداختند.
حال بايد از آقايان و مثلا كارشناسان پرسيد با اين 
پرداختی های مالياتی كدام فشــار نظام مالياتی بر 

گرده مشاغل و اصناف وارده شده است؟
با اين مثال های مســتند معلوم می شــود اصناف و 
مشاغل آزاد كه توان »پولپاشــی« بين رسانه های 
باجگيــر و فيك را دارنــد می توانند با جوســازی 
رسانه ای خود را مظلوم و بيچاره و تحت ستم جلوه 
دهند، اما اقشار متوسط و آسيب پذير كه هيچ پشت 
و پناهی و تريبونی برای رســاندن دادشان به گوش 
دولتيان ندارند بايد همچنان مظلومتر از هميشه دم 
فرو بندند و سکوت پيشه كنند. ای كاش مسئولان و 
دست اندركاران نظام اقتصادی و مالياتی كشورهم 

توجهی به حرف اين اقشار از جامعه داشتند؟!

 چرا »طرح ترافیک جدید« 
امسال اجرا نشد؟!

رئيس كميســيون حمل و نقل شورای شهر تهران 
دلايل عــدم اجرای طرح ترافيك جديد در ســال 

جاری را تشريح كرد.
جعفر تشــکری هاشــمی در گفت وگو با ايسنا، با 
اعــلام عدم اجــرای طرح ترافيك جديد در ســال 
جاری اظهار كرد: شــهرداری تهران مطالعات خود 
را پيرامون تغيير در اجرای طرح ترافيك فعلی آغاز 
كرده اســت و قرار بود در نيمه دوم سال جاری اين 
طرح بررســی، تصويب و به صورت پايلوت اجرايی 
شــود و در ســال آينده اين طرح اجرايی شود. وی 
اضافه كرد: اما هنوز شــهرداری تهران لايحه طرح 
ترافيك جديد را برای بررســی به شورای شهر ارائه 
نکرده اســت و با توجه به پيك كاری شورای شهر 
در بيش از دو ماه باقی مانده از ســال كه به بررسی 
بودجه معطوف خواهد شــد، بررسی اين لايحه كه 
هنوز هم به شــورای شهر ارائه نشده در مدت زمان 
باقی مانده امکان پذير نيست. رئيس كميسيون حمل 
و نقل شــورای شــهر تهران ادامه داد: اگر اعضای 
شورای شهر نسبت به بررسی لايحه ای كه هنوز هم 
به شورای شهر نيامده اهتمام ويژه ای داشته باشند؛ 
اما اين لايحه بايد بعد از تصويب در شــورای شهر 
در شــورای ترافيك و فرمانداری نيز مورد بررسی 
و تصويــب قرار گيرد و عمــلا در دو ماه باقی مانده 
اين مهم امکان پذير نيســت. بنابراين اجرای طرح 
ترافيك جديد بعد از بررسی در شورا و اخذ تأييديه 

نهادهای مربوطه به سال آينده موكول می شود.

 مجوز تاسیس ۵۸۱ دهیاری جدید 
در کشور صادر شد

معــاون امور دهياری های ســازمان شــهرداری ها 
و دهياری هــای كشــور اعــلام كرد: بــا موافقت 
وزير محترم كشــور طــی هفته هــای اخير مجوز 
تاسيس581 دهياری جديد، مطابق ضوابط تعيين 

شده، صادر و به استانداران مربوطه ابلاغ شد.
مهيار نــور علی، معاون امور دهياری های ســازمان 
شــهرداری ها و دهياری های كشور با بيان اين خبر 
اظهار كرد: بر اســاس سياســت های وزارت كشور، 
فرآيند صدور مجوز تأسيس دهياری برای روستاهای 
بالای 20 خانوار دارای شورای اسلامی روستا و دارای 
كد تقسيمات كشــوری در حال انجام است. در اين 
راستا 118 دهياری در استان اردبيل، 165 دهياری 
در استان لرستان، 142 دهياری در استان مازندران، 
119 دهياری در اســتان كرمــان و 37 دهياری در 
استان همدان؛ واجد شــرايط شناخته شده و مجوز 

تاسيس آنها توسط وزير كشور امضا و ابلاغ شد.

نکتهسنج!
كوهنــوردی و كوهپيمايی يك ورزش  گروهاجتماعی
ســنگين و ويژه اســت و نبايد هر فردی تصــور كند كه 

می تواند به كوهنوردی بپردازد. 
ايران مناطق كوهســتانی زيادی دارد كه كوهنوردان را به 
سوی خود می كشد، اما در ميان آنهايی كه به كوه می روند 
هســتند افراد كم تجربه كه موجــب اتفاقاتی برای خود و 
ديگران می شــوند. البته در ميان كوهنوردان حرفه ای هم 
آدم هايی ديده می شود كه بی توجه به شرايط و هشدارهايی 

كه داده شده باز هم راهی كوه می شوند.
اخبار بسياری از حادثه و اتفاق برای كوهنوردان در رسانه ها 
منتشر می شود كه اين اخبار در فصل زمستان و بارش برف 
بيشتر هم می شــود. پنجشنبه و جمعه گذشته چند اتفاق 
ناگوار افتاد كه باعث مرگ چند تن از كوهنوردان در نقاط 
گوناگون كشور شد. در تهران و در منطقه ارتفاعات توچال 
مردی بر اثر سرما فوت كرد. پيرو اعلام حادثه مركز كنترل 
و هماهنگی عمليات جمعيت هلال احمر شميرانات، مبنی 
بر يك مورد كاهش سطح هوشياری، در منطقه دارآباد، 2 
تيم از پايگاه دربند به محل اعزام شــد. پس از رسيدن به 

منطقه،جستجو صورت پذيرفت.
در نهايت بعد از دسترســی به فرد در يال درازلش و انجام 
اقدامات پزشــکی توســط تيم و پزشــك پايگاه، به مركز 
درمانی تحويل شد. فيلم های امداد و نجات كوهنوردان در 
رســانه ها و فضای مجازی منتشر شده و نشان می دهد كه 
در شرايط بسيار دشــوار،  امداگران و كوهنوردان حرفه ای 
در پی يافتن مفقودان و كوهنورداين هستند كه زير بهمن 

مانده انــد. نکته در اينجاســت كه پيش از آغــاز بارش ها 
هشــدارهای لازم به كوهنوردان داده شده بود. يزدی مهر، 

مديركل مديريت بحران تهران هفته گذشــته هشدار داده 
بود؛ با احتمال خطر ريزش بهمن در ارتفاعات، شهروندان 

از تردد در مسيرها و گردنه های برف گير بپرهيزند.
چند كوهنورد نيز در ارتفاعات اشنويه در آذربايجان غربی 
دچار بهم شــدند و تاكنون سه تن از آنها پيدا نشده و يك 
تن نجات يافته اســت. چنين اتفاقاتی نشــان می دهد كه 
كوهنوردان نسبت به هشدارها بی توجه اند و با وجود آن به 
كوهستان می روند و خود را در معرض خطر قرار می دهند.

ايــن بی توجهی ها عــلاوه بر آن كه جان فــرد را به خطر 
می انــدازد، خانواده ای را داغدار می كند و نيروهای امداد و 
نجات را نيز به دردســر می اندازد،  هرچند شغل گروه های 
امداد و نجات همين اســت كه هنگام وقــوع حادثه برای 
كوهنــوردان به كمك آنها بروند، امــا جان آنها هم هنگام 

امداد به خطر می افتد. 
هفته گذشــته نيز 3 تــن از كوهنوردان در قله ســبلان 
گرفتار بوران برف و ســرمای شديد شدند كه دو تن از آنها 
كه خانم بودند بر اثر ســرما جــان باختند و يك كوهنورد 
مــرد نجات يافت. فرد نجات يافتــه مقصر را گروه امداد و 
نجات می دانست، اما خود و ديگر همنوردان خود را مقصر 
نمی دانست در حالی كه هشدارهای جدی از سوی مديريت 

بحران و سازمان هواشناسی به كوهنوردان داده شده بود.
آمار كشــته های كوهنــوردی در ايــران رو بــه افزايش 
اســت،  برای كاهش تلفات حوادث كوهنوردی فدراسيون 
كوهنوردی و سازمان های امدادی بايد قوانينی وضع كنند 
و بــه همه كوهنــوردان ابلاغ كنند و حتــی از صعود های 
زمستانی كه با هشدار جدی همراه است جلوگيری كنند تا 

كمتر شاهد اتفاقات ناگوار برای كوهنوردان باشيم.

مســئولان وزارت بهداشــت با حضور در برنامه های مختلف تلويزيونی از تصميم 
اين وزا رت خانه برای كنار گذاشتن قانون افزايش ظرفيت پزشکی خبر می دهند.

چهارشــنبه، 20 دی ماه ســال جاری دكتر عين اللهی، وزير بهداشت، درمان و 
آموزش پزشــکی، پس از 18 ماه بار ديگر در برنامه صف اول شــبکه خبر حضور 
يافت. وی پس از بيان دستاورد های دوساله ی دولت در حوزه سلامت، از تصميم 

مهم اين وزارت خانه پرده برداشت.
وی گفت: »ما تصميم داريم تا در پيشــنهادی به شــورای عالی انقلاب فرهنگی، 
اجرای مصوبه افزايش ظرفيت پزشــکی عمومی را در سال آينده متوقف كنيم. « 
عين اللهی دليل اين تصميم را عواملی همچون كمبود زير ســاخت و نبود بيمار 

كافی اعلام كرد.
به گزارش فارس، اين در حالی است كه وزير بهداشت، تيرماه 1401 و در حضور 
قبلــی خود در همين برنامه، قانون افزايش ظرفيت پزشــکی و دندانپزشــکی را 
حاصل تعامل و تفاهم با شورای عالی انقلاب فرهنگی خوانده بود. وی از تصميم 
دولــت برای اجرای اين قوانين تا پايان دولت ســيزدهم خبــر داد و گفت: »ما 
در ســال 1401 با توجه به يونيت های دندانپزشــکی موجود، 10 درصد افزايش 
ظرفيت دندانپزشکی را اجرا كرديم و می توانيم در سه سال آينده 15، 20 و 25 

درصد به جذب دانشجوی دندانپزشکی اضافه كنيم.«
وزير بهداشــت در اين گفت و گو يکی از ويژگی هــای مهم اين قانون را »افزايش 
بومی گزينی دانشجوها« دانســت و افزود: »افزايش ظرفيت به تنهايی نمی تواند 
مشــکل مردم را برطرف كند. بــه همين دليل در اين قوانين، دانشــجو ها را به 
صورت بومی پذيرش می كنيم تا در شهر و محل بومی خود به فعاليت بپردازند. «
اين در حالی اســت كه عين اللهی روز دوشــنبه هفته گذشــته در جلسه علنی 
مجلس نيز به اين موضوع اشــاره كرد. وی در ســخنان خود از افزايش ظرفيت 
تخصص پزشــکی به عنوان يك دستاورد دولت سيزدهم ياد كرد و افزود: »ما در 
ايــن دولت بيش از 16 هزار تخت جديد افتتــاح كرديم. از طرفی دو هزار خانه 
بهداشت را نيز به بهره برداری رســانديم. اين نشان می دهد كه ما نياز به تربيت 

نيروی انسانی بيش تری داريم.«

هم زمان با حضور عين اللهی در شــبکه خبر، باقری فرد، معاون آموزشــی وزارت 
بهداشت، نيز در شبکه سلامت حاضر شد. اين برنامه به بررسی »افزايش ظرفيت، 
كمبود زير ساخت ها، عدم تخصيص بودجه و مشکلات آموزشی« اختصاص يافته 
بود. باقری فرد ابتدا به بيان مشکلاتی پرداخت كه در مسير اجرای قانون افزايش 
ظرفيت پزشــکی به وجود آمده اســت. وی اين وضعيت را »بن بســت آموزشی 

موجود« خواند و رسيدگی سريع به اين شرايط را الزامی دانست.
اين اســتاد دانشگاه در پايان، از برگزاری جلساتی با شورای عالی انقلاب فرهنگی 
برای بررســی راه كار های برون رفت از اين وضعيت خبر داد. جلســات با حضور 

رووسای دانشگاه های منتخب، از هفته جاری شروع خواهد شد.
اين اظهارات معاون آموزشــی وزارت بهداشت در حالی صورت می گيرد كه وی 
در نيمه مرداد ســال جاری، از پيگيری وزارت بهداشــت بــرای پذيرش تعداد 
دقيق دانشــجويان خبر داده بود. باقــری فرد گفت: »به شــورای عالی انقلاب 
فرهنگی و ســازمان ســنجش اعلام كرده ايم كه »فصل الخطاب«، جدول تعداد 
پذيــرش نهايی شــورای عالی انقلاب فرهنگی اســت و قطعــاً ظرفيتی كه در 
 ســال جاری پذيرش خواهيم كرد همان تعدادی اســت كه در جدول مشخص 

شده است.«

 قانون افزایش ظرفیت پزشکی 
متوقف می شود؟

نشَتی در زنجیره مالی تامین دارو

نیاز ۱۲۵ هزار میلیارد تومانی دارو در ۱۴۰۳
مديركل دارو و مواد تحت كنترل ســازمان غذا و دارو با بيان اينکه زنجيره مالی 
تامين دارو نشــتی دارد و بايد ارزيابی شود، تاكيد كرد: اگر قرار است مشکلات 
حوزه دارو برطرف شود بايد چرخه مالی زنجيره  دارو بسته شود و پول دارو نبايد 

صرف حوزه های ديگر و ساير خريدها و رديف ها شود.
دكتر محمد پيکانپور در گفت وگو با ايســنا، با تاكيد بر اينکه »نقدينگی« چالش 
اصلی حوزه دارو است، بيان كرد: اگر قانون بودجه 1403 به درستی تدوين شود 
و حســاب دارو از ساير حساب ها به درستی تفکيك شود، سامانه پرداخت برخط 
معوقات بيمه ای و اعتبارات داروياری راه اندازی شود و پرداخت منطقی از خزانه 
به ذی نفع نهايی بدون دســت اندازیِ بخش های مختلف صورت گيرد، مشکلات 

مربوط به تامين دارو مرتفع خواهد شد.

او تاكيد كرد: صنعت دارو اين قابليت را دارد كه با توجه به منابع جاری در حوزه، 
خود را مديريت كند؛ مشروط به اينکه منابع از اين حوزه خارج نشود.

وی افــزود: اگــر قرار بر اصلاحات باشــد، اينها مواردی هســتند كــه مرتبا به 
دســتگاه های مختلف اعــلام كرده ايم چون همه اين مــوارد در حوزه اختيارات 
ســازمان غذا و دارو نيست. عملا بايد بودجه و مصوبات بالادستی آن به درستی 

تدوين شود كه برای سال آتی در زمينه تامين دارو دچار مشکل نشويم.
مديركل دارو و مواد تحت كنترل ســازمان غذا و دارو با اشــاره به اينکه اعتبار 
ســال جاری طرح داروياری 69 هزارميليارد تومان مصوب شده بود، اظهار كرد: 
اما تاكنون 23 هزار ميليارد تومان توســط سازمان برنامه و بودجه پرداخت شده 
است و اين درحالی است كه نياز ما بر اساس برآوردها 105 همت اعلام شده بود. 

برای تخصيص مابقی بودجه اقداماتی در دست پيگيری است.
وی افزود: بخشــی از اين 69 هــزار ميليارد تومان اعتباری اســت كه به دليل 
اختــلاف قيمت ارز حوزه تجهيزات پزشــکی از 4200 تا 28 هزار و 500 تومان 
اســت؛ ليکن با توجه به اينکه كل بودجه عدد پايينی بسته شد طبيعتا انتظارات 

بيشتر اســت. پيکانپور تاكيد كرد: برای سال 1403 نيز رقمی كه ما برای طرح 
داروياری مدنظر داشــتيم 125 هزار ميليارد تومان بود اما تنها 85 هزار ميليارد 

تومان مصوب شده است.
وی در ادامه با اشــاره به موارد مطرح شــده در مجلس در مورد تامين دارو در 
روز سه شــنبه )19 دی( تصريح كرد: از سوی نمايندگان مجلس شورای اسلامی 
اينگونه اعلام شــد كه جلوی افزايش قيمت بی رويه دارو را بگيريد، از آن طرف 
در جمع ديگری عنوان می كنند كه چرا قيمت های شركت های داروسازی مورد 

بازبينی قرار نمی گيرد؛ بالاخره ما بايد قيمت بدهيم يا نبايد قيمت بدهيم؟
مديركل دارو و مواد تحت كنترل سازمان غذا و دارو، تاكيد كرد: كار كارشناسی 
ما تحت تاثير مباحث رســانه ای و ســاير موارد غيرتخصصــی قرار نمی گيرد اما 
رويکرد كلان اين اســت كه اگر قرار است مشکلات حوزه دارو برطرف شود بايد 
چرخه مالی زنجيره  دارو بســته شــود. پول دارو نبايد صرف حوزه های ديگر در 
ساير ســازمان ها و ساير خريدها و رديف ها شود. زنجيره مالی تامين دارو نشتی 

دارد و بايد ارزيابی شود.

فرهادخادمی

فرمانده انتظامی تهران بزرگ دسترسی 10دقيقه ای به 
مواد مخدر در تهران را تکذيب كرد.

سردار عباسعلی محمديان؛ فرمانده انتظامی تهران بزرگ 
در گفت وگو با تســنيم در واكنش به برخی ادعاها مبنی 
بر دسترســی 5 تا 10 دقيقه ای به مواد مخدر اظهار كرد: 
چنين چيزی اشتباه است و با طرح ها و كارهايی كه پليس 
در مناطق پرخطر گذشــته انجام داده است، مدت زمان 
دسترســی به مواد مخدر بيشتر از اين عددها شده است. 
وی افزود: می توانيد برويد و مناطقی را كه در گذشته در 
تهران پرخطر بودند مشاهده كنيد، اگر مثل گذشته بود و 

همان وضعيت را ديديد، يقه پليس را بگيريد!
يك هفته پيش، موســوی چلك يك مددكار اجتماعی 

در گفت وگو با يکی از رســانه ها ادعا كرده بود: ســطح 
دسترســی به مواد مخدر در ايران  5 دقيقه است، البته 
در سطح كلان عددی كه مسئولين اعلام كردند، تقريباً 
7 دقيقه اســت، خوش بينانه هم كه بــه اين ماجرا نگاه 
كنيــم، مدت زمان لازم برای دسترســی به مواد مخدر 

بيش از 10 دقيقه نيست.
بر اســاس اين خبر؛ پليس تهران بزرگ به دنبال دستور 
ســردار رادان؛ فرمانده كل انتظامی طرح های مستمر و 
دائمی در مناطق پرخطر تهران )شوش، مولوی، هرندی 
و دروازه غــار( برگــزار كرده و معتقد اســت كه مانند 
گذشته اين محل ها پاتوق معتادان و خرده فروشان مواد 

مخدر نيست.

پلیس: اگر مثل قبل معتاد و موادفروش دیدید، یقه ما را بگیرید
مديــركل دفتر خدمات تخصصی بيمه ســلامت ايران، 
خدمات تحت پوشــش صنــدوق بيماری های خاص و 
صعب العلاج برای مبتلايان به هموفيلی را تشريح كرد.

محمد اسماعيل كاملی،مديركل دفتر خدمات تخصصی 
ســازمان بيمه ســلامت ايران با بيان اينکــه از پيش از 
تاســيس صنــدوق بيماری های خــاص و صعب العلاج 
نيز برای اين بيماران برخی خدمات رايگان بوده اســت، 
گفت: اين خدمات شامل داروهای تخصصی اين بيماران 
)برابر فهرســت ابلاغــی(، فيلترخون، تزريــق فاكتور، 
هزينه انجام تزريق فسفر و ريفامپيسين داخل مفصلی، 
تزريق خون و فرآورده های خونی، يکسری از آزمايشات 
مرتبط با بيماری و عوارض تزريق خون، هزينه آزمايش 

ژنتيك تشخيص پيش از تولد هموفيلی، تعويض مفصل 
 بيماران هموفيلی و نمونه بــرداری از پرزهای كوريونی 

جفت است.
مديركل دفتر خدمات تخصصی ســازمان بيمه سلامت 
ايران افزود:علاوه برحمايت های فوق با تشکيل صندوق 
بيماری هــای خاص و صعــب العلاج، بيمــاران دارای 
هموفيلی نشــان دار شــده می توانند از مزايای صندوق 
بهــره مند شــوند. وی تاكيد كــرد: مزايــای صندوق 
شــامل آزمايش )7 كد خدمت(، خدمات بستری، پرتو 
پزشــکی )8 كد خدمت(، خدمات پزشــك، توانبخشی 
)4 كدخدمت(، خدمات روانشناســی، ويزيت )11 گروه 

تخصصی(، تجهيزات و اندام مصنوعی است.

خبر خوش برای بیماران هموفیلی

وزير آموزش و پرورش گفت: برنامه ويژه انتخاباتی برای 
دانش آموزان رأی اولی داريم.

رضا مراد صحرايی ديروز در نشســت مشــترك مديران 
حوزه های علميه و مديران كل آموزش و پرورش كشور 
با اعضای دبيرخانه مجلس خبرگان رهبری كه در سالن 
همايش های ساختمان شماره يك خانه معلم قم برگزار 
شد، اظهار كرد: مهم ترين نياز كشور ما اتحاد، انسجام و 
همبستگی ملی است. وی با اشاره به اينکه يك صدايی 
ملت ايران مهم ترين نياز و مهم ترين ســرمايه ما است، 
مطرح كرد: اين اتحاد و يك صدايی عليه دشمن و حول 

محور ولی فقيه بايد باشد.
وزير آموزش و پرورش با بيان اينکه اختلاف در مواردی 
موجب رشــد می شود ولی اختلاف در اصول آفت است، 
عنوان كرد: اتحاد حول محور دشــمن به اين معنا است 
كه بايد از هرچيزی كه دشــمن را خوشــحال می كند، 
دوری كرد. وی با اشاره به اينکه در نزديکی قله خستگی 
و زمينه اختلاف زياد می شــود، خاطرنشــان كرد: بايد 
اجازه اين اختلافات را ندهيم و با اميد به پيشرفت خود 

ادامه دهيم.
صحرايی با بيان اينکه دشــمن نيز ايــن نقطه را هدف 
قرار داده اســت، تصريح كــرد: مجلس خبرگان رهبری 
از اهميت بســياری برخوردار است چراكه در كنار تمام 
اقدامات مؤثری كه انجام داده اســت، بــا انتخاب مقام 

معظم رهبری تأثير بزرگی در تاريخ بشريت داشته اند.
وی با اشاره به اينکه معلمان امانت داران بزرگی هستند، 
يادآور شــد: معلمان دو امانت بزرگ را دارند كه نخست 
فرزندان مردم و دوم رأی مردم است چراكه حدود 280 

هزار نفر از مجريان انتخابات، معلمان هستند.
وزيــر آموزش و پــرورش با بيــان اينکــه برنامه ويژه 
انتخاباتی برای دانش آموزان رأی اولی داريم، ابراز كرد: 
پرچم دار اين برنامــه، اداره كل آموزش و پرورش تهران 
است و اميدواريم با اجرای آن شور و نشاط انتخاباتی در 
كشور منتشر شود. وی با اشاره به اينکه انتخابات امسال 
دشــمن را مأيوس می كند، بيان كرد: دشــمن در طول 
انقلاب اســلامی بارها مأيوس شده اســت و ما نيز بايد 

تلاش كنيم بر اين ياس دشمن بيفزاييم.

صحرایی خبر داد:

برنامه ویژه انتخاباتی برای دانش آموزان رأی اولی
بنابر اعلام بازپرس ويژه قتل شــعبه 3 دادســرای امور 
جنايی تهران، شهرداری منطقه 21 و پيمانکار در پرونده 
غرق شدن 2 پسر 8ساله در استخر بوستان زيتون مقصر 

شناخته شدند.
به گزارش تسنيم، پنجشنبه دوم شهريور ماه امسال دو 
پسر 8ساله در استخری در بوستان زيتون در منطقه 21 
غرق شدند. در ادامه، اعضای شورای اسلامی شهر تهران 
پــس از اطلاع از اين حادثه تلــخ با دعوت از محمدرضا 
پوريافر؛ شهردار منطقه 21 به ابعاد اين حادثه پرداختند.

در تاريخ ششم شهريور، ورود دادستان تهران به پرونده 
غرق شدن دو پسربچه 8ساله در استخر آب ذخيره واقع 

در وردآورد، خيابان طالقانی، پارك زيتون اعلام شد.
در اين خبر تأكيد شــده بود كه به دســتور دادســتان 
عمومی و انقلاب تهران پرونده ای در دادســرای جنايی 
تهران برای مقصران احتمالی اين حادثه تشــکيل شده 
است. در پی اين اتفاق با دستور دادستان تهران اجساد 
اين دو كودك برای تعيين علت فوت به پزشکی قانونی 

منتقل شد.

علی صالحی؛ دادســتان تهران هم دســتور تشکيل تيم 
كارشناســی، بازديــد و معاينه محل و اخــذ اظهارات 
مطلعين را صــادر كرد و موارد فــو ق از جمله اقدامات 

قضايی صورت گرفته است.
حالا با گذشــت حــدود 4 ماه از فوت ايــن دو كودك، 
محمدمهدی براعه؛ بازپرس ويژه قتل شعبه 3 دادسرای 
امور جنايی تهران از مقصر شناخته شــدن شــهرداری 

منطقه 21 و پيمانکار در اين حادثه خبر داد.
براعه؛ بازپرس ويژه قتل شــعبه 3 دادسرای امور جنايی 
تهران در گفت وگــو با خبرنگار اجتماعــی خبرگزاری 
تســنيم دربــاره نتيجه پرونده فوت دو كودك اســتخر 
پارك زيتون گفت: در اين حادثه، شــهرداری و پيمانکار 
به دليل اهمــال در انجام وظيفه قانونــی، مقصرين اين 

حادثه شناخته شدند.
وی تصريــح كرد: برای والدين كــودك كه پيش از اين 
به دليــل ســهل انگاری در نگهداری فرزندشــان و عدم 
 مراقبت به دادســرا احضار شــده بودنــد، منع تعقيب 

صادر شد.

در پرونده غرق شدن ۲ کودک در استخر

شهرداری منطقه ۲۱ بوستان زیتون مقصر شناخته شد
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